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Występ Daniele De Rossiego w środowym meczu z Interem stoi pod

znakiem zapytania. Zawodnik nie wrócił jeszcze do treningów z grupą po

urazie, którego doznał w meczu z Lazio. Dziś udzielił wywiadu dla Novara

Channel prosto z centrum treningowego Novarello.

 

- Miałem problemy w derbach i nadal czuję się trochę źle, jestem tutaj, również aby

dobrze się wyleczyć, spróbować wygrać i przejść rundę w ważnym środowym

meczu. Centrum sportowe Novarello jest niesamowite. Nawet w Serie A nie ma

wielu drużyn z tak wygodnym i wyposażonym centrum sportowym.Mecz Novara-

Roma był pierwszy na syntetycznej murawie. Dużo padało, a boisko trzymało się

dobrze. Potem zatrzymałem się, aby spędzić wieczór tutaj i w Mediolanie. Na innych

boiskach być może nie moglibyśmy nawet grać, dodatkowo wygraliśmy.

Piola i Totti?

- Nasz kapitan, z naszą pomocą, w 3-4 lata może ustalić najbardziej niesamowity

rekord we włoskiej piłce. Już teraz jest to nieprawdopodobna liczba goli, ale z całym

szacunkiem dla Pioli, dziś jest trudniej strzelać. Wtedy wiele meczów kończyło się

dużą liczbą bramek, z kolei dzisiaj piłka jest bardziej techniczna i bardziej fizyczna.

Mecz z Interem?

- Znajdujemy się w dobrym okresie formy, pomimo złego występu w Palermo. Nie

powinniśmy lekceważyć Interu, jednak Nerazzurri przechodzą bardzo trudny okres

związany z kontuzjami. Nie możemy tego nie wykorzystać.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

